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Hei Bente  
Vedlagt er referatet for st.møtet 24/10 
  
Me har brukt 0 - 19, ser at i forslag til rådm. er brukt 0 - 18, skriveleif ? 
  
Sak 1: Leigeprisar for halltid i Radøyhallen – Uttale 
 
Idrettsrådet syner til saksframlegg oversendt frå Radøy kommune til uttale. 
Idrettsrådet er godt nøgd med at kommunen innfører gratis leige for aktivitetar for born og 

unge (0-19 år). 
Skytebana er ikkje omtala og idrettsrådet ber om at deira avtale vert sett på. 
 
Vedtak:  

1. Radøy Idrettsråd har ikkje merknader til framlegg til leigeprisar i Radøyhallen for 

born og unge (0-19 år) 
2. Idrettsrådet ber om at kommunen vurderer skyttarlaget sin avtale når det gjeld aktivitet 

for born og unge (0-19 år) 
 Snakkes 
Mvh 
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